

An essay is A piece of writing consists of several paragraphs. It have Several paragraphs long, One topic, just as a paragraph , Discussing too complex topic in several paragraphs, Tying or connect the paragraphs together by .introduction and a conclusion , No more difficult than a paragraph, except it is longer

مقال هو قطعة من الكتابة يتكون من عدة فقرات. لديها العديد من الفقرات الطويلة، موضوع واحد، تماما كما فقرة، مناقشة موضوع معقد جدا في عدة فقرات، ودمج أو ربط الفقرات معا مقدمة وخاتمة، لا أكثر صعوبة من فقرة، إلا أنها لفترة أطول.

The Introduction This is the first paragraph of an essay. It explains the topic with general idea. It also has a thesis .statement. This is a sentence that gives the main idea. It usually come at or near the end of the paragraph

مقدمة هذه هي الفقرة الأولى من مقال. وهذا ما يفسر الموضوع مع الفكرة العامة. كما أن لديها بيان أطروحة. هذا هو الجملة التي تعطي الفكرة الرئيسية. ويبدأ عادة عند أو بالقرب من نهاية الفقرة.

The thesis statement is the sentence that tells the main idea of the whole essay. It can be compared to topic sentence. Which gives the main idea of paragraph. It usually comes at or near the end of the introductory .paragraph

أطروحة البيان هي الجملة التي تحكي الفكرة الرئيسية للمقال كله. ويمكن مقارنة موضوع الجملة . والتي تعطي الفكرة الرئيسية للفقرة. تأتي عادة عند أو بالقرب من نهاية الفقرة التمهيدية

The [main body] These are the paragraphs that explains and support the thesis statement and come between the .introduction and the conclusion . there must be one or more paragraphs in The main body of an essay

و[الرئيسي] هذه هي الفقرات التي توضح ودعم بيان أطروحة وتأتي بين مقدمة وخاتمة. يجب أن يكون هناك واحد أو أكثر من الفقرات في الجسم الرئيسي للمقال.

The body paragraph in an essay are like the supporting sentences in a paragraph. They are the place to develop .your topic and prove your points

الفقرة الجسم في مقال تشبه الجمل دعم في فقرة. فهي المكان المناسب لتطوير الموضوع الخاص بك، وإثبات النقاط الخاصة بك.

The conclusion This is the last paragraph of an essay . it summarises or restates the thesis and the supporting ideas . of the essay

ختام هذه هي الفقرة الأخيرة من مقال. أنه يلخص أو يكرر الرسالة والأفكار الداعمة للمقال.

The conclusion It a summary or review of the main points discussed in the body the essay. is your last chance to .make your point clear

الاستنتاج أنه ناقش ملخص أو مراجعة النقاط الرئيسية في الجسم في المقال. هو آخر فرصة لجعل هذه النقطة الخاصة بك واضحة

Unity a paragraph discusses one and only one main idea from beginning to end

الوحدة فقرة يناقش فكرة رئيسية واحدة فقط من البداية إلى النهاية

Coherence the sentences must hold together; that is, the movement from one sentence to the next must be .logical and smooth, without sudden jumps

التماسك: يجب عقد الجمل معاً. هذا يعني أنه يجب أن تكون الحركة من جملة واحدة إلى أخرى منطقية وسلسة ، دون القفزات المفاجئة.

Parallelism means that each item in a list or comparison follows the same grammatical pattern

التوازي يعني أن كل عنصر في قائمة أو مقارنة يتبع نفس النمط النحوية

Parallelism means using similar structures to express similar ideas. Parallel structures make sentences clearer and easier to read. Editing for parallel structure helps you avoid awkward sentences and keeps you from breaking your .promise to the reader

التوازي يعني استخدام هياكل مماثلة للتعبير عن أفكار مماثلة. هياكل موازية جعل الأحكام أكثر وضوحاً وأسهل للقراءة. تحرير هياكل مواز ليساعدك على تجنب الجمل محرجا ويبقى لكم من كسر الوعد الخاص بك للقارئ

An outline is a general plan of what you are going to write

مخطط هو الخطة العامة للذي اردت كتابته.

Supporting Details Under the topic sentence for each paragraph, list some of the supporting details, examples, or ideas you want to include in each paragraph

دعم 'التفاصيل تحت' الجملة موضوع لكل فقرة، سرد بعض التفاصيل الداعمة، أمثلة، أو الأفكار التي تريد تضمينها في كل فقرة

The topic sentence for each body paragraph should support the thesis statement. The topic sentences need to agree with the main idea or subpoints in the thesis statement; otherwise, the essay could be confusing

ينبغي دعم الجملة موضوع لكل فقرة نص البيان الأطروحة. جمل الموضوع بحاجة إلى الاتفاق مع الفكرة الرئيسية أو نقاطا في بيان الأطروحة؛ خلاف ذلك، المقال يمكن أن يكون مربكاً

Transition paragraph In block organization a short paragraph often separates one major section from another major section, its purpose is to conclude one section and introduce another section

الفقرة الانتقالية في المنظمة كتلة الفقرة قصيرة غالباً ما يفصل بين قسم رئيسي واحد من قسم رئيسي آخر، والغرض منه هو إبرام قسم واحد وإدخال مقطع آخر

CONJUNCTIONS are words used as joiners. Different kinds of conjunctions join different kinds of grammatical structures

حروف العطف هي الكلمات المستخدمة كالجارين. أنواع مختلفة من أدوات العطف الانضمام إلى أنواع مختلفة من التراكيب النحوية

The introductory paragraph it has two parts, General statements and Thesis statements

الفقرة التمهيدية لديها قسمين، البيانات العامة والبيانات الأطروحة

A- General statements

البيانات العامة

1. Introduce the general topic of the essay

1. إدخال موضوع عام للمقال

2. Capture the reader's interests

2. القبض على المصالح القارئ

B- Thesis statements

تصريحات الأطروحة

1. states the specific topic

1. الدول في موضوع محدد

2. may list sub topics or sub divisions of the main topics

2. قد قائمة المواضيع الفرعية أو التقسيمات الفرعية من المواضيع الرئيسية

3. my indicate the pattern of organization of the essay

3. بلدي تشير إلى نمط من التنظيم للمقال

4. is normally the last sentence in the introductory paragraph

4. عادة الجملة الأخيرة في الفقرة التمهيدية

coordinating conjunctions join equals to one another

تنسيق أدوات العطف يساوي الانضمام إلى بعضها البعض

word to word

كلمة ل كلمة

phrases to phrases

جمل إلى جمل

clauses to clauses

عبارات ل عبارات

□□□□□□□□□□□□□□□□□□

□□□□□□□□□□

s3b_atrjak@